

## Referat

---

**Til:** Alle medlemmer av Komite speiding  
**Fra:** Forbundskontoret v/Lykke Juhler  
**Kopi:** SST v/Håvard Djupvik, FK v/Stine Heireng

**Tema:** Møte i Komite speiding  
**Dato:** 20.-22. mai 2022  
**Sted:** Leikvinjar

---

Sakslisten er satt opp av leder for KS.

Til stede: Ingeborg Kolstad, Anders Nordby, Roy Arild Rugsveen, Lise Ringstad, Arnt J. Øvreneess, Andreas Bjørndalen, Lykke Juhler

Fraværende: Benjamin Andersen

Saker til behandling:

V = saker som krever vedtak

D = saker som legges frem for diskusjon

O = saker til orientering

## SAKSLISTE

### Faste saker:

**Sak R01/22 Referat møte 04/2022 (Hele KS; 5 min; O)**  
Referat fra forrige møte godkjent

**Sak OR01/22 Orienteringer (Hele KS; 15 min; O)**  
Her skal komiteens medlemmer orientere resten av komiteen i aktuelle saker og status på arrangementer og prosjekter som hver enkelt har ansvar for.

**Sak OR02/22 Orienteringer fra forbundskontoret (o)**  
Komite speiding skal få en orientering i aktuelle saker fra forbundskontoret.

**Sak OP01/22 Oppnevninger (V)**  
Ingen oppnevninger

**Sak OR03/22 Aksjonsliste**  
Lista gjennomgås

### Egne saker

**Sak 57/21 Roverombudssamling (O)**  
Rapport fra ROS  
Stor tilfredshet med arrangementet, deltakerne var fornøyde og det er et ønske at det skal bli årlig tilbakevendende.

Det var godt å være sammen med KL-KS slik de kunne snakke sammen med eget kretsstyre.

Det er et ønske at neste ROS skal være sammen med KL-KS våren 2023.

Rapporten tas til etterretning.

**Veien videre:** Det blir nedsatt en prosjektgruppe som skal jobbe videre frem mot neste ROS. KS setter rammen for arrangementet, Prosjektgruppa kommer med innspill til hva de ønsker av temaer som skal tas opp og hvordan. Det bør legges opp til et samarbeide rundt en felles økt på KL-KS

**Sak 04/22**      **Nasjonal roverleir 2022 (O)**  
Oppfølging fra sist

**Sak 05/22**      **Speiderlederloggen (O)**

**Sak 13/22**      **Førerpatruljesamling (Kondorens Flukt) (V) 2023 Anders**

Hensikten er å opprette en førerpatruljesamling til våren 2023.

Det er 5 år siden vi sist hadde oppdrag førerpatruljen. Det er nå sjansen for å starte på ny.

**Veien videre:** Komite speiding vil sette i gang prosessen slik Forbundskontoret foreslår. Sette opp et møte med en kommunikasjonsplan og fremdriftsplan.

**Sak 16/22**      **Fordypningsmerker (D, V)**  
Fordypningsmerket Klatring (Rover)  
Det er lagt inn et punkt 8 på fordypningsmerket og trenger vedtak på endringen.

**Vedtak:** Endringen er godkjent

Fordypningsmerke Klar deg selv (Flokk)

**Vedtak:** Endringen er godkjent

Fordypningsmerket Gjenvinning (Patruljemerke)

**Veien videre:** Dette bør endres fra et Patruljemerke til et emnemerke slik det kan deles opp i enheter.

**Sak 18/22**      **Speiderombudssamling (D)**

Forslag

**Veien videre:** Komite speiding ønsker å jobbe videre med denne ideen. Det taes opp igjen på neste KS møte. Det jobbes videre forslag til form og rammer.

**Sak 19/22 Erfaringssirkelen (O, D, V?)**

Erfaringssirkelen er et initiativ som kan bidra til at SST får tilbakemeldinger fra kretsene om hvordan Speidertingets vedtak om arbeidsplan blir tatt imot og tilpasset speidergruppens ressurser.

**Veien videre:** Komite speiding tar dette med videre og notatet videresendes til SST og kontoret..

**Sak 20/22 Ledertrenerkurset, (O)**

Tatt til orientering og avventer rapport fra kursleder

**Sak 21/22 Prinsipper for program (O,D)**

Inneholder forslag til nødvendige oppdateringer.

**Veien videre.** KS arbeider videre med en avklaring omkring arbeidet med prinsipper og retningslinjer.

**Sak 22/22 Prinsipper for ledelse (O,D)**

**Veien videre se Sak 21/22**

**Sak 23/22 SpF og prinsipper for program (O,D)**

**Veien videre: Se Sak 21/22**

**Sak 24/22 SpF og prinsipper for ledertrening (O,D)**

**Veien videre: Se sak 21/22**

**Sak 25/22 Fra KL-KS - NSF's langtidsplan (D/V)**

Tatt til orientering

**Sak 26/22 Roverstevnet 2023 (V)**

To henvendelser til å bli arrangør.

**Veien videre:** Ingeborg sender e-post til dem. De må sende inn en søknad der de beskriver hva de ønsker å gjøre.,

Svar på følgende: sted, hatt kontakt med kretsen(e), prosjektleder, litt tanker rundt konseptet/innholdet

Frist 1. juli med tilbakemelding i august.

**EVT 1/22 Eventuelt**